
Acta del ple de l’Ajuntament de Selva

Identificació de la sessió

Núm.: 17/2019
Caràcter: ordinària
Data: 12 de novembre de 2019 
Horari: de 18.40 h a 21:00 h
Lloc: sala de sessions de la casa consistorial de Selva

Assistents

Joan Rotger Seguí, batle, Grup PP
Cristòfol Barceló Mestre, regidor Grup PP
Rafel Gelabert Tortella, regidor Grup PP
Margalida Vicens Alzamora, regidora Grup PP
Manuel José Barredo Enrique, regidor Grup PP
Gabriel Morro Arrom, regidor Grup Arrelam
Antònia Rotger Moyà, regidora Grup Arrelam
Sebastià Mulet Seguí, regidor Grup Arrelam
Maria Martina Sastre Torrens, regidora Grup PSIB-PSOE

Maria Magdalena Vicens Pons, secretària interventora

Absents

Beatriz Lechuga Tortella, regidora Grup PP
Joana Maria Coll Sampol, regidora Grup Pi

Ordre del dia

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019 i de l’acta de la
sessió extraordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019

2. Acord per:

Primer.- L’aprovació inicial dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici 2020
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

3. Moció presentada pel Grup PP sobre el repartiment de l’impost de turisme sostenible

Control dels òrgans de govern:

4. Donar compte dels Decrets de batlia



5. Donar compte de la liquidació trimestral del Pressupost de 2019 tramès al Ministeri d’Hisenda i
del període mig de pagament a proveïdors

6. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola de Caimari

7. Informacions de batlia          

8. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019 i de
l’acta de la sessió extraordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019

El batle inicia la sessió i demana als regidors si estan d’acord amb l’esborrany de l’acta de la sessió
ordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019 i de l’acta de la sessió extraordinària del Ple de data
15 d’octubre de 2019.

El portaveu Biel Morro, del Grup Arrelam, demana la incorporació a l’acta de la sessió ordinària del
Ple de data 15 d’octubre de 2019, a l’apartat de precs i preguntes, la seva intervenció en resposta
al batle amb el següent contingut: «El portaveu del Grup Arrelam, Biel Morro, respon que no es va
poder signar el contracte de lloguer amb la propietat de Sa Central perquè el batle estava en
funcions, i que es va deixar el contracte preparat pendent de signatura».

El regidor Rafel Gelabert, del Grup PP, demana també que s’incorpori a l’acta de la sessió ordinària
del  Ple  de  data  15  d’octubre  de  2019,  que el  Sr.  Joan Morro  va  fer  entrega  de la  vara  de
comandament al Sr. Rafel Gelabert.

S’admeten ambdues propostes i s’afegeix a l’acta el seu contingut.

Seguidament,  el  batle inicia  la  votació i  s’obtenen nou vots a favor,  per  tant,  unanimitat  per
l’aprovació de l’acta de la sessió ordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019 i de l’acta de la
sessió extraordinària del Ple de data 15 d’octubre de 2019.

2. Acord per:

Primer.- L’aprovació inicial  dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici
2020
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

El batle exposa que els Pressupost que es presenten estan condicionats pel límit de la regla de
despesa  i  per  fer  front  a  les  necessitats  bàsiques.  Explica  que  el  Pressupost  de  despeses
contempla la quantia de 3.793.000,00 € i el Pressupost d’ingressos la quantia de 3.860.000,00 €.
Seguidament esmenta els següents capítols del Pressupost de despeses i d’ingressos:



 CAPITOLS DE DESPESA EUROS CAPITOLS D’INGRESSOS EUROS

G1- Despeses de personal 1.486.400,00 € I1- Imposts directes 1.442.990,00 €   
G2- Despeses en béns i ser-
veis  887.916,56 € I2- Imposts indirectes

        250.000,00
€ 

G3- Despeses financeres 888,12 € I3- Taxes i altres ingressos      527.631,38 € 
G4- Transferències corrents  522.378,61 € I4- Transferències corrents 932.549,95 € 
G5-Contingències 28.400,00 € I5- Ingressos patrimonials 47.500,00 € 

G6- Inversions reals    867.016,71 € I6- Enaj. de invers. reals
                      -

€ 
G7- Transferències de capital          0,00 € I7- Transferències de capital     659.328,67 € 

EMPLEOS (CAP. 1-7) 3.793.000,00 € RECURSOS (CAP. 1-7) 3.860.000,00 € 

La batlia afegeix que els informes de Secretaria Intervenció al Pressupost 2020, són favorables
però que a la seva conclusió fa una advertència sobre la previsió de crèdits de despeses per sobre
del possible sòtil de despesa per 2020.
Quant  a  les  inversions  previstes  al  capítol  sisè,  diu  que  s’incorporaran  les  financerament
sostenibles aprovades a la darrera modificació de crèdit aprovada pel Ple finançades pel superàvit.
Exposa que aquestes són la reforma de la Plaça Major de Selva, les obres de dotació de serveis pel
nou CEIP de Caimari i l’adquisició de finca pel posterior trasllat del Parc etnològic.
A més, afegeix que hi ha la intenció de fer altres inversions finançades pel Pla d’obres i serveis de
competència municipal, com la supressió de barreres arquitectòniques a l’Església de Biniamar.

La batlia dóna la paraula al regidor Manolo Barredo del Grup PP.

El regidor Manolo Barredo, del Grup PP, informa sobre la comparativa dels capítols de l’exercici
2019 respecte als proposats pel Pressupost de 2020. Informa que l’augment de capítol 1 de 2020
prové de l’augment dels complements específics aprovats per la modificació de la Relació de Llocs
de Feina, la previsió de les retribucions de les directores d’escoletes i l’augment de retribucions del
2,5%.  Respecte  al  capítol  2,  explica  en  quines  aplicacions  pressupostàries  s’han  minvat  les
quanties. Quant al capítol 4 explica que les novetats a l’aportació a la Mancomunitat es centren en
la  nova  licitació  de  la  concessió  del  servei  de  recollida  i  gestió  de  residus  i  s’ha  eliminat  la
contractació  mancomunada  de  la  direcció  d’escoletes.  Des  capítol  5  exposa  que  es  preveu
l’augment  de  les  retribucions  per  autorització  estatal  i  la  quantia  destinada  a  la  carrera
professional. Finalment, quant al capítol 6 remet a la intervenció de batlia.

El portaveu Biel Morro, del Grup Arrelam, demana l’explicació sobre les conclusions de l’informe de
la Secretaria Intervenció.

El batle dóna la paraula a la secretaria interventora.

La secretària interventora explica que l’informe preceptiu d’Intervenció es basa en informar sobre
el compliment dels objectius d’estabilitat pressupostària i sostenibilitat financerament, pel que fa a
l’aprovació del Pressupost. Afegeix que, és en relació amb la liquidació del Pressupost, on l’informe



preceptiu ha d’informar sobre el compliment de la regla de despesa, a més del compliment de
l’estabilitat  pressupostària i  sostenibilitat financera. Conclou que, a l’informe de l’aprovació del
Pressupost  2020  s’informa  favorablement  el  compliment  dels  objectius  de  l’estabilitat
pressupostària i sostenibilitat financera però que afegeix una observació respecte a la previsió de
complir l’objectiu de la regla de despesa a l’hora de liquidar el Pressupost de 2020 d’acord amb les
previsions de despesa inicials que preveu el Pressupost objecte d’aprovació.

El portaveu del Grup Arrelam, es dóna per assabentat i seguidament exposa la simplicitat i manca
de contingut a la memòria de batlia, atès les exigències respecte al contingut emeses per la batlia
al Pressupost de 2019. Demana a què es destinaran els crèdits prevists per la inversió de l’obra de
l’accés nord i si ja ha estat concedida la subvenció de les pèrgoles en relació amb la justificació
que tenen els crèdits prevists per l’IVA del projecte de les mateixes pèrgoles.

El  batle respon que el  Pressupost  s’ha  gestionat  de forma ràpida atès  la  manca de secretari
interventor a partir de dia 14 de novembre i que la qual cosa ha provocat la manca de temps per
fer  una memòria explicativa més detallada.  Afegeix  que el  Pressupost  2020 no és diferent al
d’altres anys ja que preveu les despeses ordinàries i les inversions ja previstes a l’exercici anterior.
Afegeix que l’equip de govern no té intenció de modificar les ordenances fiscals per 2020, llevat el
possible augment de la taxa de recollida de fems per la licitació de la nova concessió.
Respecte a l’augment de les partides de festes i cultura explica que és una aposta política i sobre
tot  per  fer  front  al  cost  de  les  primeres  quant  als  quatre  nuclis.  Quant  a  l’obra  de
l’acondicionament del vial d’entrada, esmenta que el termini d’execució era de 5 mesos, durant els
quals es va executar l’obra no suspesa i que, respecte a l’obra suspesa, s’ha modificat el projecte,
s’emetran els informes adients sobre la modificació i s’aprovarà o bé es desistirà del contracte
adjudicat.  Conclou que la  inversió  de les pèrgoles  finançada per  una subvenció  no preveu el
finançament de l’IVA del projecte i que per aquesta raó s’ha hagut de pressupostar i que, s’haurà
d’estudiar el canvi d’ubicació ja que l’avantprojecte preveu la inversió al recinte del Poliesportiu Ses
Comes el sòl del qual queda fora de la delimitació del sòl urbà, circumstància que impedeix la seva
execució.

El portaveu Biel Morro, del Grup Arrelam, fa menció a la memòria de batlia i diu que és la mateixa
que la dels anys anteriors les quals varen ser criticades per la batlia per l’escassa explicació que hi
consta igual que la d’enguany. Seguidament proposa que si finalment no s’executa la rotonda, es
dediqui el crèdit a una altra finalitat i que se’ls deixi participar en els possibles canvis d’ubicació de
la inversió de la instal·lació de les pèrgoles.
El  portaveu  passa  a  analitzar  cada  un  dels  capítols:  respecte  al  capítol  1  esmenta  que  s’ha
augmentat per la dedicació parcial prevista i el capítol 2 respecte a l’augment de les retribucions
dels regidors. Demana per què s’han reduït totes les partides de productivitats i on s’ubicaran les
zones d’aportacions de fems pressupostades.

El batle respon que encara no està clar on s’ubicaran.

El portaveu del Grup Arrelam també demana si és normal pressupostar sis mil euros pel lloguer de
l’aparcament de Caimari quan només hi caben sis cotxes.



El batle respon que s’està a l’espera de l’interès general i  que no només hi caben sis cotxes.
Afegeix que s’hi s’hagués comprat la finca al seu moment ara no s’hauria de pagar un lloguer i
s’amortitzaria el preu de compra.

El portaveu del Grup Arrelam esmenta que sí és reduïble els cost de les festes i demana quines
actuacions es preveuen fer en matèria cultural. També demana per què s’ha reduït la partida de
redacció de projectes si hi ha projectes d’obres importants a redactar i a què es destinaran els deu
mil euros pressupostats. Conclou demanant per què no s’inclou al Pressupost el cost del servei de
l’escola de música.

El batle respon que l’augment de festes és conseqüència de mantenir les de sempre més afegir-ne
de noves com les quintades, Halloween, entres d’altres. A més, afegeix que el poble demanda
festes i s’han de poder celebrar les mateixes als quatre pobles. Respecte a la partida de redacció
de  projectes,  destaca  que  s’ha  reduït  la  partida  perquè  l’arquitecte  municipal  durant  la  seva
jornada  de  cinc  dies  a  la  setmana  podrà  redactar-ne.  Quant  a  l’escola  de  música  diu  que
s’estudiarà com es pot ajudar al seu finançament pel proper curs.

El portaveu del Grup Arrelam demana si està comanat el projecte del dipòsit de Biniamar.

El batle respon que s’ha de fer la prova d’estanquitat.

El portaveu del Grup Arrelam proposa fer un esforç per reduir  despesa de festes i  destinar a
eliminar barreres arquitectòniques. Demana a què es destinaran les partides del capítol 6 referents
a l’obra d’acondicionament.

El regidor Manolo Barredo, del Grup PP, respon que els set mil euros es destinaran al pagament de
l’un per cent cultural previst al Conveni amb la Borsa d’Allotjaments Turístics, i l’altre partida de
trenta-nou mil per l’execució de l¡obra restant referent a la part de finançament de l’Ajuntament.

El portaveu del Grup Arrelam demana com es mantendran els banys químics.

El regidor Manolo Barredo, del Grup PP, respon que s’està estudiant si contractar la gestió de
residus.

El  portaveu  del  Grup  Arrelam  demana  a  què  es  destinaran  els  trenta  mil  euros  previst  pel
transformador del nou CEIP; i la finalitat de la partida per material informàtic.

El batle respon que el projecte de dotació de serveis per la construcció del nou CEIP de Caimari no
preveu la instal·lació del transformador i que la idea era sol·licitar la subvenció del Pa d’obres i
serveis  2020 per  l’execució de dita inversió i  poder inexecutar  aquests trenta mil  euros i  així
controlar  el  límit  de  despesa.  Quant  al  material  informàtic  informa  que  es  preveuen  nous
ordinadors, manteniment d'impressores.

La  regidora  Maria  Martina  Sastre,  del  Grup  PSIB-PSOE,  troba  a  faltar  partides  destinades  a
prevenció a la drogodependència, atenció a dona maltractada, serveis socials.



El  batle  respon que el  Departament  de Serveis  Socials  disposa d’una psicòloga,  de tècniques
destinades a joventut i també hi ha un espai de dones. Afegeix que mitjançant una subvenció
destinada a dites finalitats socials,  es contractaran quatre netejadores dins el  programa SOIB
dona.

El portaveu del Grup Arrelam, Gabriel Morro, demana com es pensen reduir els tres-cents trenta
dos mil euros que es pressuposten per sota del possible sòtil de despesa.

El regidor del Grup PP, Manolo Barredo, respon que no s’executaran els cinquanta vuit mil euros
prevists dins capítol 1 de personal respecte a l’augment dels complements específics aprovats a
l’acord de modificació de la Relació de Llocs de Feina, atès el requeriment de Delegació de Govern;
a més es preveu minvar l’aportació a la Mancomunitat mitjançant la creació d’àrees d’aportació de
residus i reduint quilos de fems; contempla la inexecució dels trenta mil prevists pel transformador
i l’estalvi d’uns quinze o vint mil euros amb la inversió de les pèrgoles.

El portaveu del Grup Arrelam, Gabriel Morro, manifesta que així i tot queden cent vint-i-tres mil
euros a reduir.

El batle diu que no es sol complir l’execució de cent per cent del Pressupost i que, a més, és
possible que sorgeixin ajudes per descarregar el finançament de la despesa ordinària.

El portaveu del Grup Arrelam, Gabriel Morro, exposa que votaran en contra perquè el Pressupost
no ha estat participat, no han tengut temps per fer aportacions, no estan d’acord amb l’augment
en festes; no obstant, sí estan d’acord amb l’augment en cultura. Afegeix que no s’han exposat els
criteris per l’augment d’aportacions a les APIMAS, quan tenen necessitats diferents; i conclou que
es vota en contra atès que es preveu més despesa que la permesa pel possible sòtil de despesa
per 2020.

El batle manifesta que el Pressupost està condicionat a decisions del Grup Arrelam.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen cinc vots a favor per part dels regidors
assistents del Grup PP; i quatre vots en contra per part dels tres regidors del Grup Arrelam i un per
part de la regidora del Grup PSIB-PSOE; per l’acord per:
Primer.- L’aprovació inicial dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici 2020
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

3. Moció presentada pel Grup PP sobre el repartiment de l’impost de turisme sostenible

El batle exposa la Moció presentada pel seu Grup:

«Moció que presenta el Grup Municipal Popular per a una nova proposta de repartiment de l’impost
de turisme sostenible tenint en compte els projectes municipals.



JOAN  ROTGER  SEGUI,  portaveu  del  Grup  Municipal  Popular,  presenta  per  el  seu  debat  la  següent  moció  amb
proposta d’acord:

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

El passat mes de maig el Govern de les Illes Balears va aprovar el Pla anual d'Impuls del Turisme Sostenible per 2019 .
Aquesta convocatòria estava oberta a la presentació de projectes per part dels Ajuntaments, entre d’altres institucions. 

Els Ajuntaments van fer un esforç tècnic, pressupostari, humà i de celeritat molt important per elaborar els projectes
que es van presentar amb les màximes expectatives d'aconseguir millores importants per als seus municipis, i dintre de
les exigències establertes pel Govern. Es van presentar en temps i forma un total de 36 projectes amb propostes desti-
nades a millorar les infraestructures i el paisatge.

El passat 29 d’octubre va tenir lloc la Comissió d’Impuls de Turisme Sostenible l’objectiu de la qual era decidir quins dels
projectes presentats per les diferents administracions serien finançats a càrrec del Fons del Impost de turisme sostenible
recaptat al 2019.

La resolució de la Comissió va ser 68 projectes per import de 104.9 milions d’euros, amb els vots en contra de la Federa -
ció d’entitats locals de les Illes Balears (FELIB), el GOB, Amics de la Terra i ARCA, i l’abstenció de CAEB, el Consell de Ei -
vissa i el Consell Agrari.

Van ser exclosos la totalitat dels 36 projectes presentat pels municipis, quedant de manifest una vegada més, que el Go-
vern Balear no tenia cap intenció de valorar la feina feta i les necessitats municipals.

Aquest es el tercer any consecutiu que el repartiment de l’impost de turisme sostenible exclou el municipalisme, (que-
dant únicament recollit Palma), a més de constatar-se que el procés d’elecció dels projectes que es subvencionen amb
l’ITS, ha estat mancat de transparència i de consens.

És important tenir clar que els municipis són les administracions que més esforç econòmic han de fer per mantenir les
infraestructures i serveis que afavoreixen precisament el foment i l’impuls del turisme a les Balears, i on es generen els
ingressos de l’ITS.

D’altra banda s’observa que projectes que ja tenien partida pressupostaria ordinària o que havien de ser finançant pel
Govern Central, han passat a ser finançant per l’ITS, com ara el metro de Palma o el Conservatori de Maó, sense una
explicació, ni justificació jurídica ni tècnica, i en conseqüència perdent finançament.

El Govern de les Illes balears no està prioritzant els objectius mediambiental ni turístic a l’hora d’impulsar els projectes a
finançar amb fons recaptats de l’ITS, observant una perversió de l’objectiu inicial. 

Es important tenir clar que els municipis són les administracions que més esforç econòmic han de fer per mantenir les
infraestructures i serveis que afavoreixen precisament el foment i l'impuls del turisme a les Balears, i on es generen els
ingressos de l’ITS. 

A l’any 2017 el Grup Popular al Parlament va presentar una esmena a una Moció del PI, que, entre altres peticions, sol-
licitava que el 33% de la recaptació de l’ITS es destines als municipis de les Illes Balears. L’esmena popular va ser rebut-
jada, a causa dels vots en contra dels partits que donaven suport al Govern (PSIB, MÉS per Mallorca, Podemos i MÉS
per Menorca). 

Davant la situació actual el Partit Popular reitera la seva la defensa del municipalisme i presenta els següents acord. 

ACORDS

1- L’Ajuntament de SELVA insta al Govern de les Illes Balears, a deixar sense efecte l'acord de la Comissió d'Im-
puls de Turisme Sostenible i que es faci una nova proposta de repartiment tenint en compte els projectes municipals.

2- L’Ajuntament de SELVA  insta al Govern de les Illes Balears a la modificació del sistema de distribució dels in-
gressos obtinguts amb l'Impost Sostenible, consensuant uns altres criteris de repartiment conjuntament amb agents
econòmics i socials, les administracions implicades, i donant un major pes als municipis dins de la Comissió d'Impuls de
Turisme Sostenible.



3- L’Ajuntament de SELVA insta al Govern de les Illes Balears, que en cas que la proposta aprovada segueixi
endavant, es faci càrrec dels costos que han tingut els Ajuntaments per a la redacció dels projectes no aprovats.

 SELVA , 6 de novembre de 2019

PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL POPULAR»

El portaveu del Grup Arrelam, Gabriel Morro, diu que PP sempre ha estat en contra de l’ecotaxa.
Seguidament, proposa afegir als acords un punt 4 pel qual es sol·liciti un millor finançament al
Govern central per tal de tenir unes infraestructures i pressupost digne. 
També  proposa  afegir  un  punt  5  el  qual  sol·liciti  prioritzar  a  la  puntuació,  la  construcció  o
reparació de les instal·lacions que no fan mal bé a l’ecosistema.

El batle respon que li pareix bé l’aportació i que el fet de que el PP no estigui d’acord amb la
imposició de l’ecotaxa no significa que no es pugui manifestar en contra de la mala gestió de la
mateixa.

La regidora Maria Martina Sastre, del Grup PSIB-PSOE, manifesta el seu acord amb la Moció i
aportacions.

Conclòs el debat, el batle inicia la votació i s’obtenen nou vots a favor, per tant, unanimitat per
aprovar la Moció presentada pel Grup PP sobre el repartiment de l’impost de turisme sostenible:

1- L’Ajuntament de SELVA insta al Govern de les Illes Balears, a deixar sense efecte l'acord de la Comissió d'Im-
puls de Turisme Sostenible i que es faci una nova proposta de repartiment tenint en compte els projectes municipals.

2- L’Ajuntament de SELVA  insta al Govern de les Illes Balears a la modificació del sistema de distribució dels in-
gressos obtinguts amb l'Impost Sostenible, consensuant uns altres criteris de repartiment conjuntament amb agents eco-
nòmics i socials, les administracions implicades, i donant un major pes als municipis dins de la Comissió d'Impuls de Tu-
risme Sostenible.

3- L’Ajuntament de SELVA insta al Govern de les Illes Balears, que en cas que la proposta aprovada segueixi
endavant, es faci càrrec dels costos que han tingut els Ajuntaments per a la redacció dels projectes no aprovats.

4- L’Ajuntament de SELVA sol·licita un millor finançament al Govern central per tal de tenir unes infraestructu-
res i pressupost digne. 

5- L’Ajuntament de Selva sol·licita prioritzar a la puntuació, la construcció o reparació de les instal·lacions que
no fan mal bé a l’ecosistema.

Control dels òrgans de govern:

4. Donar compte dels Decrets de batlia

Els regidors es donen per assabentats.



5. Donar compte de la liquidació trimestral del Pressupost de 2019 tramès al Ministeri
d’Hisenda i del període mig de pagament a proveïdors

Els regidors es donen per assabentats.

6. Donar compte de les actuacions i situació entorn a la construcció de la nova escola
de Caimari

El  batle  informa que  ja  s’ha  realitzat  la  publicitat  de  l’estudi  d’impacte  ambiental  referent  al
Projecte de dotació de serveis del nou CEIP de Caimari i que ha canviat l’arquitecte redactor del
mateix.

7. Informacions de batlia          

La batlia informa del començament de les obres de reposició dels camins de la Comuna de Caimari
afectats per les pluges del mes de setembre, respecte a cinc camins concrets, i que dites obres
són finançades per les ajudes d’emergències.
També  informa  sobre  els  darrers  tràmits  de  l’expedient  del  procés  de  selecció  d’arquitecte
municipal i que es preveu la seva incorporació el mes de desembre.
També informa que s’ha publicat al BOIB la convocatòria per proveir interinament el lloc de feina
de Secretaria Intervenció.
Conclou que també s’han iniciat els tràmits per contractar durant sis mesos un tècnic jurídic del
SOIB per recolzar al secretari accidental en les funcions de Secretaria Intervenció.

8. Precs i preguntes

El portaveu del Grup Arrelam, Gabriel Morro, formula les següents preguntes:
- Situació del deute de l’anterior concessionari del bar-restaurant Ses comes?
- Punt al qual es troba el Projecte d’accés nord?
- S’ha  estudiat  l’assumpte de la  seguretat  a l’entrada del  poble  d’acord amb la petició  d’una
ciutadana realitzada al darrer ple?
-  Qui  maneja  les  xarxes  socials  de  l’Ajuntament?  L’Ajuntament  va  retwitejar  comentaris  amb
criteris partidistes.

El batle respon:
- Respecte al deute de l’anterior concessionari del bar-restaurant Ses comes, respon que s’han de
respondre les al·legacions fetes damunt l’acord de resolució de la concessió.
- Quant al punt al qual es troba el projecte d’obra d’Acondicionament del vial d’entrada, respon
que la part de l’obra suspesa s’ha modificat damunt projecte, el qual es remetrà al Consell Insular,
a la Borsa d’Allotjaments Turístics i s’’emetran els informes interns corresponents. També informa
que es donarà publicitat al Projecte modificat.
- Respecte a la qüestió de seguretat a l’entrada del poble d’acord amb la petició d’una ciutadana
assistent al darrer Ple, respon que ha sol·licitat una reunió amb el Departament de Carreteres.
- Conclou que es donarà avís a la persona que maneja les xarxes socials de l’Ajuntament i primer
es comprovaran els fets esmentats.



Acords

1. Aprovar per nou vots a favor, per tant per unanimitat, l’acta de la sessió ordinària del Ple de
data 15 d’octubre de 2019 i de l’acta de la sessió extraordinària del Ple de data 15 d’octubre de
2019

2. Acordar, per cinc vots a favor i quatre en contra, per tant majoria:
Primer.- L’aprovació inicial dels Pressuposts de l’Ajuntament de Selva per l’exercici 2020
Segon.- La publicació de l’acord al BOIB per la seva exposició pública

3. Aprovar per nou vots a favor, unanimitat, la Moció que presenta el Grup Municipal Popular per a
una nova proposta de repartiment de l’impost de turisme sostenible tenint en compte els projectes
municipals:

1- L’Ajuntament de SELVA insta al Govern de les Illes Balears, a deixar sense efecte l'acord
de la Comissió d'Impuls de Turisme Sostenible i que es faci una nova proposta de repartiment te-
nint en compte els projectes municipals.

2- L’Ajuntament de SELVA  insta al Govern de les Illes Balears a la modificació del sistema
de distribució dels ingressos obtinguts amb l'Impost Sostenible, consensuant uns altres criteris de
repartiment conjuntament amb agents econòmics i socials, les administracions implicades, i donant
un major pes als municipis dins de la Comissió d'Impuls de Turisme Sostenible.

3- L’Ajuntament de SELVA insta al Govern de les Illes Balears, que en cas que la proposta
aprovada segueixi endavant, es faci càrrec dels costos que han tingut els Ajuntaments per a la re -
dacció dels projectes no aprovats.

4- L’Ajuntament de Selva sol·licita un millor finançament al Govern central per tenir unes
infraestructures i pressupost digne.

5- L’Ajuntament de Selva insta a prioritzar en la puntuació, la construcció o reparació de les
instal·lacions que fan mal bé a l’ecosistema.

El batle aixeca la sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta.

La secretària interventora                   Vist i plau
            El batle

,
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